

婴儿纸尿裤 笑宝宝 绒毛浆、高分子

产品名称	婴儿纸尿裤 笑宝宝 绒毛浆、高分子
公司名称	福建三明明友卫生用品有限公司
价格	17.00/包
规格参数	品牌:笑宝宝 材质:绒毛浆、高分子 规格:长(49CM)*宽(32CM)
公司地址	三明市梅列区洋溪羊口仔工业区
联系电话	0598-8275819

产品详情

品牌	笑宝宝	材质	绒毛浆、高分子
规格	长(49CM)*宽(32CM)	装箱数量	8(包/箱)

福建三明明友卫生用品有限公司成立于2003年，经过多年的发展，目前公司占地面积8000平方米，拥有一批先进的自动机械设备，已成为一家集产品研发、生产、销售、品牌经营为一体的妇幼生活用品企业。公司的主要产品有：片片心卫生巾、护垫；笑宝宝婴儿尿不湿；丝带尔餐巾纸、抽取式面巾纸、卷筒卫生纸等三大系列百余种产品。产品销往江西、湖南、浙江等十多个省、市及地区。

公司以质量为本，引进先进的生产设备，建立了产品检验质量监督和控制体系。能够根据国家标准对原料、半成品、成品进行严格的质量控制，确保产品均符合gb15797-2002卫生标准。公司已于2008年通过iso 9001：2000国际质量体系认证，逐步建立健全科学规范的管理体系，创造和形成规模生产效应及良好社会品牌效应。

明友愿与广大有识之士携手合作、互惠共赢，同创辉煌明天！

fujian sanming mingyou hygienic thing co., ltd. is a professional manufacturer of hygienic products in sanming, fujian, china, established in 2003. our company covers an area of more than 6000 square meters through several years' development. with a lot of advanced auto-machinery, our company becomes a well-known enterprise of daily products for women & children integrating production, research & development, sale and brand dealing. our main products include three series that are "pian pian xin" sanitary napkins & pads, "xiao bao bao" baby & adult diapers, "si dai er" kitchen tissues, drawing facial tissues, roll toilet paper and other related products.

on the base of good quality, our company has imported advanced equipment and established the system of

supervision and control in inspecting product quality. furthermore, our company strictly controls materials, semi-finished and finished products according to state standard to guarantee that all products are in accordance with the healthy standard of gb15797-2002. in addition, our company has implemented iso9001:2000 system, and gradually set up scientific management system to create mutually beneficial results for us.

mingyou wishes to cooperate with all people, making mutual benefits and a bright future.

产品名称：笑宝宝婴儿纸尿裤

货号：（彩）00177；（筒）00238

产品原材料：绒毛浆、高分子

产品规格型号：长（49cm）*宽（32cm）；1号

包装规格：1箱*18片*8包

柔棉透气外层：触感亲柔，帮助散发热气，呵护宝宝敏感肌肤。